

UK Declaration of Conformity

UK-Konformitätserklärung

No. / Nr. 097107835_00_DoC_UK



Manufacturer / Hersteller:

PHOENIX CONTACT GmbH & Co. KG

Address / Anschrift:

Flachsmarktstraße 8, 32825 Blomberg, Germany

Product designation / Produktbezeichnung:

FL TIMESERVER NTP

Order No. / Artikel-Nr.:

1107132

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer above. The product(s) specified in this declaration is/are in conformity with the following relevant legislation:

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller. Die in dieser Erklärung bezeichneten Produkte stimmen mit den einschlägigen Anforderungen der folgenden Rechtsvorschriften überein:

S.I. 2012/3032

The Restriction of the Use of Certain Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment Regulations 2012

Verordnung zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten 2012

S.I. 2017/1206

Radio Equipment Regulations 2017

Verordnung über Funkanlagen 2017

The following pertinent standards have been applied for the assessment of conformity:

Für die Beurteilung der Übereinstimmung wurden folgende einschlägige Normen herangezogen:

EN 301 489-1 V2.2.3

EN 303 413 V1.1.1

EN 62368-1:2014+ A11:2017

EN IEC 63000:2018

Blomberg, 2022-10-20

Michael Peter
Business Unit Automation Infrastructure
Hardware Development Comm. Interface

Contact person / Ansprechpartner

Martin Müller
Business Unit Automation Infrastructure
Vice President

Authorized signatory / Zeichnungsberechtigter